Английский язык 3 класс. Задания на период 13.04-17.04
Урок 1 
1) Pupils Book стр. 34 выучить и прописать новые слова. Подготовить их к диктанту. 
2) Pupils Book стр. 34 прослушать историю и тренироваться её читать.
http://flyhigh.dinternal.com.ua/support/audio/fh3/cd1/Fly-High-3-CLCD1-Track-32-P34.mp3
3) Pupils Book стр. 34 задание 1.
4) В Activity Book письменно выполните задания 1 стр. 32.

Урок 2
1) Пройти онлайн диктант на платформе Learning Apps (слова Pupils Book стр. 34).
2) Прослушай песенку, потренируйся её петь.
https://www.youtube.com/watch?v=dcfxyH7CNQQ
3) Pupils Book стр. 35 повторить правило и письменно выполнить задание 2. 
4) Pupils Book стр. 35 в задании 4 написать сочинение о себе и своем друге.
5) В Activity Book письменно выполните задания 2-4 страницы 32-33.
Урок 3
1) [image: ]Посмотрите на картинке, выучите слова и пропишите их.  
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2) Прочитайте и соедините (устно).
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3) [image: ]Прочитайте и переведите письмо Аленки к своей подруги из Англии Мери.
4) Прочитайте предложения. Скажи это правда (true) или ложь (false). Письменно в тетрадь.






5) [image: ]Прослушайте песенку о Пасхальном кролике, потренируйтесь её петь.
https://www.youtube.com/watch?v=nZLIiq7B85g&t=29s
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b) Say if the statements are true or false.

1) Easter is a special holiday for Ukrainians.

2) Olenka and her parents were busy before Easter.

3) Olenka’s father cleaned the flat.

4) Olenka helped her mother to clean the flat, bake paskas and
colour eggs.

5) Olenka and her parents went to church on Sunday morning.

6) The Ukrainians have Easter breakfast and then go to church.

7) After Easter breakfast, Olenka went for a walk with her
parents.

8) Easter holidays in Ukraine and Great Britain are the same.
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Hello Mary,
Easter is a special day for Ukrainians, too. We call it Velykden
(The Great Day). We celebrated it last Sunday. My father bought
food. My mother and | cleaned the flat, baked Easter cakes and
coloured eggs. Easter cake (paska) and Easter eggs (krashanky,
Ppysanky) are the symbols of Ukrainian Easter. On Sunday morning

we put some paskas and some eggs into the Easter basket and
went to church. The Ukrainians go to church in the evening and
return home in the morning. Then, they have Easter breakfast:
usually paskas, eggs and sausages. Then, my parents watched
TV, and | went for a walk with my friends. However, we have
only three days off for Easter holidays. Then, we have one or
two weeks for a rest from school during our spring holidays.

Best wishes,

Olenka





